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Dokumenttitel 

Protokoll Fritidsföreningen Örebro 
 

TDOK 2010:24_Mall Protokoll v. 1.0 

 
Datum för mötet: 2022-11-28 
Plats för mötet: Järnvägsgatan 7, Örebro/Skype 
  
Närvarande: Evelina Aldén, Krister Andreasen Hildingsson, Marie-Louise Jansson, Hans Jansson, 
Jennie Fagermo, Lena Nätterlund, Tomas Andersson 
Frånvarande: Patrik Josefsson 
 
 
1 §  Öppnande 

Tomas Andersson hälsar alla välkomna.  
 
2 §  Val av sekreterare 

Evelina Aldén. 
 
3 § Val av justerare jämte ordförande 
 Hans Jansson. 
 
4 § Godkännande av dagordning 
 Dagordningen godkändes inkl. övriga frågor.  
 
5 § Föregående protokoll 

Inga synpunkter. 
 
6 § Ekonomisk information 

Aktuell status: 
Genomgång av fritidsföreningens medel; 60840,32 SEK har fritidsföreningen i Örebro i 
dagsläget.  
Vi är i nuläget runt 124 medlemmar.  
379 (369 genomförda) aktivitetstillfällen/personer hittills. 
 

 
8 § Aktivitetslistan 

 
Aktiviteter 2022 
Se aktivitetskalender för 2022  
KulTur-utlägg kan inte användas till aktiviteter där mat ingår i biljettpriset. 

 
9 § Övriga frågor 
  

Utskick från förbundet. Hur hantera, vidarebefordra? 
- Vi rensar ut sådant som rör styrelsen mest. Vore bra om förbundet skickade mer 

riktade mail i framtiden. 
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Medlemshantering. Hur når vi ett högre antal medlemmar? Kan ett mål på 75% vara 
relevant? Hur kan man få medlemmar att engagera sig i styrelsearbetet? Vad gör vi i 
föreningarna för att marknadsföra förbundets aktiviteter? 
- Nu ligger vi på ungefär 50%, men då vi saknar personallistor/info om nya 

medarbetare, så är det en uppskattning. 
- Faktorer som försvårar en höjning är det nya arbetssättet med distansarbete, högre 

bränslepriser/resekostnader, annat fokus på livet, digitala aktiviteter lockar inte på 
samma sätt längre osv. 

- Vi öppnar upp för mer aktiviteter på egen ort – utökat ex racketsporter och simhallar 
till hela länet. 

- Broschyr/infoblad om vår Fritidsföreningen att lägga ut i fikarummen mm! 
- Alkoholförbudet i trafikverkslokalerna sägas vara borttaget ex för vinprovning på 

plats, men detta vill vi först få skriftligt från Förbundet (TDOK 2010:133). 
 
Dags att skicka ut info om inbetalning medlemsavgift 2023. 
- Skickar ut inom ett par veckor. 
- Går brett ut till alla kontor. 

 
10 § Nästa styrelsemöte 

Måndag 19/12 15:15-16:45 (planering årsmöte).  
 
Övriga kommande styrelsemöten: Måndag 23/1 15:15-16:45, ev Årsmöte Torsdag 16/2. 
 
 
 

11 § Mötets avslutande 
 Tomas tackade för dagens möte. 
 
 
Vid protokollet: Evelina Aldén 
 
 
 

Justeras 
 
 
 
Tomas Andersson, ordförande 

 

Justeras 
 
 
 
Hans Jansson, Justerare 
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